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EuRegMe - IFMSA Europos Regiono kasmetinis susitikimas, kurio metu būtent Europos
National Member Organizations (NMOs) susirenka diskutuoti regionui svarbiais klausimais,
keistis patirtimi ir susipažinti su kitų šalių veiklomis. Šio renginio metu taip pat vyksta
plenarinės sesijos, kur yra išrenkami regioniniai prioritetai bei balsuojama kitais IFMSA
Europos regionui aktualiais klausimais. 

LiMSA, kaip ir kitos Europos National Member Organizations (NMOs), siunčia savo delegacijas į
EuRegMe, kuris vyksta kartą per metus. Šiemet EuRegMe sukvietė studentus iš visos Europos į
Sarajevą, Bosnijoje ir Hercegovinoje. Šįkart LiMSA delegaciją sudarė 7 nariai!
Taigi, kviečiu Jus susipažinti su LiMSA Delegacijos IFMSA EuRegMe 2023 nuveiktais darbais
bei įspūdžiais šioje veiklos ataskaitoje.
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Linkėjimai!
Nida Abraitytė | Viceprezidentė tarptautiniams ryšiams 

IFMSA (International Federation of Medical Students' Associations) yra viena iš didžiausių ir
seniausių youth-lead organizacijų, kuri apjungia 1,4 mln. biomedicinos studentų iš viso
pasaulio, todėl kultūrų ir idėjų įvairovė yra didžiulė. Joje šiuo metu veikia daugiau nei 138
organizacijų iš daugiau nei 129 šalių. 
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Renginio įvertinimas
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 Žinios apie IFMSA Europos regiono veiklą
 Žinios apie IFMSA Europos regiono prioritetus
 Žinios apie per IFMSA EuRegMe plenarines sesijas vykstančias balsavimo procedūras
 Kiek patogiai jaustumeisi, jei šiuo metu tau reikėtų parašyti statement (kreipimąsi) kitoms IFMSA Europos        
NMOs tam tikra tema ir jį perskaityti plenarinėje sesijoje?
 IFMSA naudojamų trumpinių, pvz., ST, CCC, TO, IT, NMO ir t.t., žinojimas 
 Savo, kaip LiMSA delegato, atsakomybių pasiruošimo EuRegMe metu ir renginio metu žinojimas
 Žinios apie bendrą LiMSA delegacijos pasiruošimo procesą bei darbą EuRegMe metu
 Žinios bei patirtis sesijose, kuriose delegatas ketina dalyvauti EuRegMe metu
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Renginio įvertinimas
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Kiek šis renginys išpildė tavo lūkesčius?

Kiek tikėtina, kad įgyvendinsi kažką, 
ko išmokai per EuRegMe sesijas?

1 = visiškai neišpildė, 5 = pilnai išpildė lūkesčius

1 = visiškai netikėtina, 5 = labai tikėtina



Euregme 2023 - viena smagiausių patirčių! Renginio metu ne tik

gilinomės į sveikatos problemas, mėginome jas išspręsti, patobulinti,

dalinomės idėjomis bei kūrėme bendrystė su delegatais iš visos

Europos, bet ir turėjome pakankamai laiko susipažinti su Sarajevu,

Bosnijos ir Hercegovinos kultūra, istorija, virtuve. Todėl norėčiau

kiekvieną dvejojantį, paraginti nepabijoti ir išvykti į tokį renginį! O

grįžus atgal - džiaugtis ir dalintis smagiais prisiminimais, nuotykiais

su kitais!

Antanas Simonas Garuolis | Iždininkas 2022/2023 

EuRegME’23 – puikus tramplynas norintiems susipažinti su

tarptautinėmis veiklomis, įgyti žinių apie tai, kaip jaunimas gali prisidėti

prie medicinos edukacijos kokybės gerinimo ar net prie regioniniu

lygiu kylančių problemų sprendimo bei plačiau pažiūrėti į savo

organizacijos galimybes. Neparastai sužavėjo europietiška, spalvinga,

jauki atmosfera, kultūrų gausa, įtraukiantys renginiai, skanus maistas ir

puiki socialinė programa. Kiekviena diena buvo kupina naujų atradimų! 

Viktorija Vičiulytė | LOME Kaunas 2022/2023 
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Kaip mums sekėsi?
LiMSA EuRegMe'23 Delegacija dalinasi savo įspūdžiais:

EuRegMe’23 man buvo puikus renginys, kuriame įgijau patirties,

kurią galėsiu panaudoti įgyvendinant išsikeltus tikslus. Mainų sesijos

davė itin daug naujų dalykų, kuriais noriu pasidalinti su mainų

komitetu. Kitos sesijos – sukrėtė, bet tuo pačiu ir parodė, jog

jaunimas gali būti aktyvus, reikia tik noro!

Ignas Lapeikis | VPD 2022/2023



Daug neišdildomų prisiminimų. Tiek Bosnija & Hercegovina kaip šalis

buvo labai įdomi, tiek renginyje sutikti žmonės neeiliniai, tiek mūsų

delegacija mano akimis pasirodė puikiai. Daug idėjų praplėtė akiratį,

patobulinau savo tiek minkštąsias tiek kietąsias kompetencijas.  Sesijų

turinys buvo necliché, reikalavo kūrybiškumo, kritinio mąstymo  ir

dardo komandoje. Socialinė programa buvo puiki ir buvo ypač

smagu gerai praleisti laiką su savo IFMSA draugais. Smagu buvo

matyti, jog delegacijos nariai sužibėjo tiek formalioje, tiek

neformalioje renginio dalyje ir parsivežė šiltų prisiminimų.

Nida Abraitytė | VP IR 2022/2023

Pagrinde dalyvavau SCOPE komiteto sesijose ir keliuose jungtinėse

sesijose su SCOPH ir SCORA. Daugiau sužinojau apie pabėgėlių

sveikatą ir su ja susijusiomis jaunimo iniciatyvomis Theme Event‘e.

Training sesijoje sužinojau kaip tapti profesionaliu istorijų

pasakotoju. Activities ir Exchanges Fair suteikė idėjų kaip galėtume

plėsti savo NMO. Na o socialinėje programoje kartu su užsieniečiais

sukūrėme nepaprastų istorijų.

Kasparas Ašoklis | Vilniaus skyriaus narys 

Atstovavau LiMSA SCORA komitete šių metų EuRegMe Sarajeve. Tai

buvo pirmasis mano tarpatutinis IFMSA renginys ir esu labai dėkinga

už šią galimybę. Renginio metu galėjau pilnai pasijausti savam

amplua kartu su kitais studentais medikais siekiančiais vieningo tikslo.

Nekantrauju, pasidalinti patirtimi su kolegomis Lietuvoje ir toliau

tikslingai gerinti visuomenės sveikatos žinias.

Patricija Glovackaitė | Vilniaus skyriaus narė 
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Austėja Sakalauskaitė | NOME asistentė 2022/2023 
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Nida Abraitytė | VP IR 2022/2023

Prezidentinės sesijos

5 pagrindiniai dalykai, kuriuos sužinojau per šias sesijas:

Kas yra external affairs ir kaip ir kodėl verta tai plėtoti. Tai yra susiję su policy ir
advocacy ir tai yra kaip geriausių praktikų checklist skirtas santykiui su kitais aktualiais
interesų turėtojais (stakeholders) (kaip PSO padaliniu Lietuvoje, Jaunųjų Gydytojų
Asociacija, tt) sukurti ir palaikyti siekiant savų tikslų. 
Ko reikia, kad NMO sugebėtų būti IFMSA renginio šeimininkais (host). Į tai įeina
finansinis tvarumas (financial sustainability), žmogiškieji ištekliai, strateginis
planavimas, patirties perdavimas ir daug kitų dalykų. 
NMO strategijos kūrimas. Dažniausiai taikomas ,,iš viršaus į apačią” būdas (“top
down” approach), tačiau tai nebūtinai geriausiai atspindi didžiausios dalies narių
nuomonę ar interesus. Pravartu naudoti klausimynus su atvirais klausimas, be to
svarbu nusistatyti realistišką laiko tarpą, skirtą strategijai įvykdyti. 
Išmokau technikų, skirtų užtikrinti psichologinei sveikatai NMO viduje. VP HR (arba
jo funkciją NMO atliekantis asmuo) turėtų būti specialiai (profesionaliai) apmokomas
suteikti psichologinę pagalbą. Be to reikia normalizuoti kultūrą, kurioje psichologinės
sveikatos problemos nebūtų stigma ar tabu, tačiau reikia diegti algoritmus kas dėl to
bus daroma bei rasti psichinės sveikatos pablogėjimo prevencijos būdų.
Sužinojau, kaip efektyviai prašyti dotacijų (grants). Geriausia yra turėti duomenų,
įrodančių, jog problema išties egzistuoja, kad neatrodytų kaip spekuliacija. Tuomet
reikia turėti kuo konkretesnį planą, kaip bus pasiekiamas ir palaikomas (sustained)
tikslas, ir koks bus jo impact. Galiausiai reikia turėti gerą hand-over strategiją jeigu
kažkuriam iš tikslų įvykdyti prireiks daugiau nei vienos kadencijos, kad dotacijos
suteikėjai žinotų, jog projektas nebus paliktas. 
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Mano vaidmuo ir įsitraukimas į užduotis:

Buvau aktyviai įsitraukusi į diskusijas apie finansinį NMO tvarumą, nacionalinės strategijos
kūrimą bei psichologinę sveikatą. Labai džiaugiuosi, kad diskutavau apie eCoCC (extended
Code of Conduct Committee) veiksmingumą (pasiūliau, jog CoCC nariai turėtų ne tik
pastebėti CoC nusižengimus ir “ištremti” tai padariusius asmenis, bet turėtų ir būti
apmokyti duoti efektyvų feedback, kad tie žmonės turėtų motyvacijos keistis).



Bendras sesijų ir jų turinio vertinimas:

Kaip visada plenarinės sesijos vėlavo daugiau nei valanda, tačiau pačios sesijos buvo labai
produktyvios. Prezidentinės sesijos prasidėdavo laiku ir buvo labai įtraukiančios,
nusiskundimų neturiu. Patiko tai, jog pietums ir NMO hour buvo skiriama po valandą, nes
dvi valandos laiko gryname ore labai atgaivindavo po rytinių sesijų ir pakraudavo
vakarinėms sesijoms. Renginys buvo tikrai subalansuotas, neperkrautas, socializacija
adekvati ir nekompromituojanti dalyvių savijautos kitą dieną.

Kitos EuRegMe'23 agendos dalys

Plenarinės sesijos - Buvo priimti RCPs (svarbiausi outcomes: 1) end-term reports bus
priduodami ne prieš AM, o rugsėjo 15d, Europos regionas nuo šiol turės Travel
Assistance Fund (TAF) todėl E kategorijos šalys (tarp jų ir mes) turės į jį mokėti po
12,5eu prie dalyvio mokesčio, nubalsuota už regiono prioritetus "Access to the
healthcare system" ir "Youth Leadership in Global Health" (buvo RCP siūlantis
prioritetus padaryti dvejiems metams, tačiau jis buvo laikytas “invalid” nes IFMSA
dokumentuose tai vadinama “annual regional priorities” ir egzistavo kontradikcija). 

Theme Event - šių metų Theme Event buvo apie pabėgėlių sveikatą, tai yra labai
aktuali tema, nes ji susijusi tiek su pabėgėliais iš Ukrainos, tiek ir karo, ekonominiais ar
klimato pabėgėliais iš įvairių pasaulio šalių. Ypač opi problema yra tai, jog klimato
pabėgėliai nėra laikomi pabėgėliais pagal 1951-ųjų Jungtinių Tautų konvenciją, todėl
dažnai neturi tų pačių teisių, kurios suteikiamos kitiems pabėgėliams. Svarbu adresuoti
kalbos barjerą bei kelti gydytojų kompetencijas susiduriant su ne-
endeminėmis(Lietuvoje retomis, dar “egzotinėmis” laikomomis) ligomis ir kitų rasių ir
fiziologinių savybių žmonių sveikata. 
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Idėjos ir veiklos, kurios ypač sudomino:

Gal LiMSAi būtų verta surengti kažką panašaus į mugę ir pakviesti sveikatos priežiūros
suinteresuotas šalis (healthcare stakeholders)?
Gal LiMSA galėtų aplikuoti ne tik lietuviškoms, bet ir Europinei dotacijai (grant)?
Gali kitais metais galėtume išsikelti tikslą parašyti bent po vieną rezoliuciją ir bent vieną
poziciją, su kuriomis galėtume kreiptis į suinteresuotas šalis sveikatos apsaugoje? 
Nusprendžiant metinius prioritetus, gal reikėtų padaryti apklausą (survey) kad juose
atsispindėtų visų narių nuomonė (ir juos būtų lengviau įtraukti į veiklas, nes jie jaustų
ownership over ideas?)
Gal tarp limsiečių atsirastų talentingų žmonių, kurie galėtų numegzti/pasiūti Jaunei
(mūsų mascotui) drabužėlius su lietuviškai elementais?



12

Planai po renginio

Surinkus ir išanalizavus grįžtamąjį ryšį iš delegacijos narių, stengsiuosi iškart atsižvelgti į jį
ruošiant August Meeting’23 delegaciją. Taip pat noriu paruošti išsamią bei aiškią
delegacijos veiklos ataskaitą bei savo patirtimi pasidalinti su VP IR asistente. Taip pat
planuoju pridėti kelis punktus prie VP IR Manual Be to planuoju surengti kultūrinio
suvokimo (cultural awareness) mokymus Kauno skyriaus susirinkime, kadangi, deja,
EuRegMe metu pastebėjau tam poreikį. Dar norėčiau ir lietuviškais drabužėliais aprengti
mūsų Jaunę (mascotą). 

Prieš renginį išsikeltų tikslų bei planų įgyvendinimas

Planavau aktyviai įsitraukti į sesijas, daug dalintis patirtimi, tačiau ir daug klausyti, pasisemti
naujų idėjų bei užsirašinėti, kas tikrai pavyko. Dar laukiu kol bus atsiųstas follow-up kit su
visais pristatymais, kad galėčiau atitinkamiems LiMSA komandos nariams nusiųsti
naudingą medžiagą.  Taip pat norėjau suteikti visą reikalingą informaciją bei emocinį
palaikymą delegacijos nariams, kas manau irgi pasisekė, nes mental health check-in
formoje ,,Kaip jaučiatės (įvertinkite nuo 1 iki 10)" atsakymų vidurkis buvo 9.

Training Sessions - dalyvavau mokymuose tema “Strategic planning”. Susipažinome ir
išmokome taikyti "VMOSA" (Vision, Mission, Objectives, Strategies, and Action Plans)
modelį, bei kritiškai įvertinti bei sklandžiai susidoroti su kliūtimis, galinčias užkirsti kelią
planų įgyvendinimui. 

Joint Sessions - dalyvavau puikioje SCOPH x SCORA jungtinėje sesijoje “Mental Health
in post-modern relationships”. Buvo labai įdomu išgirsti įvairias nuomonės apie long-
distance santykius, dating apps ir jų įtaką psichinei sveikatai ir pasidalinti savosiomis
įžvalgomis šia tema. 

Socialinė programa - atidarymo ir uždarymo ceremonijos buvo prašmatnios,, o NFDP
kaip visad nepakartojamas. 

 



SCOPH sesijos  

Antanas Simonas Garuolis | Iždininkas
2022/2023 

5 pagrindiniai dalykai, kuriuos sužinojau per šias sesijas:

Finansų pritraukimo būdus bei kaip, tai daro kitos organizacijos.
Būdus kaip sėkmingai planuoti renginį ir pasiruošti netikėtiems įvykiams (back up plan),
jų valdymą, vidinę ir išorinę komunikaciją jiems nutikus.
Daugiau sužinojau apie Phex ir GAP mainus, galimybes išvykti bei organizuoti juos
Lietuvoje.
Psichinės sveikatos problemas medicinos sektoriuje, kaip jų vengti, užtikrinti gerą
darbo aplinką bei teisingą komunikaciją.
Pabėgėlių problematiką Europoje, realius projektus/būdus juos integruoti į visuomenę,
užtikrinant kokybišką gyvenimą po politinių/karinių/gamtos katastrofų.

Mano vaidmuo ir įsitraukimas į užduotis:

Buvau įsitraukęs į daugelį SCOPH veiklų diskusijų, workshop’ų metu. Taip pat, dalyvavau
vienoje prezidentinėje sesijoje, į kurią buvau pakviestas po paskaitos su IFMSA VPF, kaip
Lietuvos iždininkas. Labiausiai džiaugiuosi veikla training sessions metu, kurios metu
dalyvavau sėkmingų renginių ir finansų valdymo mokymuose, ten imitavome netikėto įvykio
renginio metu situaciją ir jo sprendimą, pasiruošimo tokiom situacijom būdus. 

Idėjos ir veiklos, kurios ypač sudomino:

SCOPH sesijų metu sužinojau Phex ir GAP mainų/praktikų galimybes. Šie projektai
manyčiau su dideliu SCOPH ir mainų komiteto darbu galėtų būti įvykdyti bei Lietuva turėtų
ne tik IFMSA “tradicinius” mainus, bet ir labiau orientuotus į konkrečius tikslus: tyrimus ar
Lietuvos visuomenės sveikatos problemų sprendimą. 

Kitų valstybių medicinos studentų organizacijos turi ne/anoniminių nusiskundimų,
pasipiktinimų, patarimų bei pasiūlymų veikimo sistemą. Tokia idėja galėtų atsirasti ir
LiMSA’oje. Sistemoje tiek organizacijos nariai, tiek žmonės stebintys mūsų veiklą galėtų
rašyti laiškus bei pasiūlyti idėju, nurodyti problemas ar mūsų klaidas, taip prisidėdami prie
organizacijos nuolatinio tobulėjimo.
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Kitos EuRegMe'23 agendos dalys

Plenarinės sesijos - pirmą kartą dalyvavau plenarinėse sesijose, nežinojau ko tikėtis.
Nors pradžioje buvo sunku suprasti jų veikimo principą (jis tikrai sudėtingas), bėgant
laikui įsivažiavau. Buvo smagu bendrystėje kartu priiminėti sprendimus Europos
sveikatos sistemos gerinimui.

Training Sessions - labiausiai patikusi dalis. Jos metu artimiau susipažinau bei
apsikeičiau kontaktais su IFMSA VP for Finances, su kuria planuoju susisiekti bei
padiskutuoti su kokiomis tarptautinėmis organizacijomis (pvz. WHO) LiMSA galėtų
bendradarbiauti. 

Joint Sessions - dalyvavau SCOPH jungiamojoje sesijoje kartu su SCORP pabėgelių ir
jų sveikatos priežiūros tema. Sesija buvo įdomi, daugiau sužinojau apie teisės
pagrindus bei iššūkius su kuriais susiduria Europa. Tačiau, labiau norėjau dalyvauti
sesijoje su SCORA, labai gaila, kad vietų buvo per mažai ir nespėjau užsirezervuoti.

Socialinė programa - kiekvieną vakarą turėjome vis kitą socialinę programą, tačiau ne
visur galėjome dalyvauti, nes dienotvarkė būdavo tikrai intensyvi ir vakarais dažnai
jausdavaisi pavargęs. Labiausiai patiko atidarymo ceremonija Sarajevo rotušėje,
išgirdome jų tradicinę muziką, pamatėme šokius, ragavome patiekalus bei
susipažinome su daug kitų motyvuotų delegatų. 

Bendras sesijų ir jų turinio vertinimas:

Nors ir nesu SCOPH komiteto narys organizacijoje, tačiau 95 proc. informacijos sesijos
metu buvo per lengva, nuobodi ir tūkstančius kartų girdėta, todėl norėtųsi regioninių
susirinkimų metu gauti ne tik sudėtingesnę informaciją, bet spręsti realias problemas,
daryti išvadas, kartu kurti projektus kaip galėtumėme prisidėti prie sveikatos gerinimo,
švietimo savo valstybėse. Užduotys sesijų metu buvo idomios, bet jeigu reikėtų tvirtai
pasirinkti pusę ar naudingos - dvejočiau. Tačiau, trainingai ir prezidentė sesija tikrai buvo
naudinga ir įdomi, įtraukianti bei joje buvo galima tikrai daug pasisemti ir išmokti.



Prieš renginį išsikeltų tikslų bei planų įgyvendinimas

Renginio metu, manau, įvykdžiau visus išsikeltus tikslus: užmezgiau kontaktą su kitomis
delegacijomis, susipažinau su IFMSA VP for finances bei diskutavome apie finansus, jų
valdymą, naujų projektų su tarptautinėmis organizacijomis pritraukimą. Dabar šią
informaciją ir pažintis beliko panaudoti Lietuvoje!

Planai po renginio

Artimiausi darbai buvo dar numatyti registracijos formoje: pasidalinti patirtimi LiMSA
puslapyje bei socialinėje medijoje, siekiant, kad kuo daugiau LiMSA narių nepabijotų ir
pasinaudotų puikia proga išvykti į užsienį bei parvežti naujų žinių į Lietuvą! Taip pat, pradėti
diskusijas dėl finansų pritraukimo į LiMSĄ ir ieškoti partnerinių organizacijų.

SCOPE/SCORE 

Ignas Lapeikis | VPD 2022/2023

5 pagrindiniai dalykai, kuriuos sužinojau per šias sesijas:

Sužinojau apie pasaulinės sveikatos sistemos tendencijas, naujai įgyvendinimas IFMSA
mainų programas,advokacijos principus pabėgėlių sveikatos krizę, kitų biomedicinos
studentų organizacijų NMO veiklas. 

Mano vaidmuo ir įsitraukimas į užduotis:

Buvau aktyvus dalyvis. Užduotys buvo labai įvairios, nuo uždaro rato diskusijos iki
vaidmenų žaidimų. Labiausiai džiaugiuosi dalyvavimu advokacijos bei mainų mugės
sesijomis. 

Idėjos ir veiklos, kurios ypač sudomino:

Užimtumo bei nuotaikos grafikas bei advokacija yra labiausiai įsiminę dalykai, kuriuos tikrai
būtų galima pritaikyti LiMSA veikloje. 
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Bendras sesijų ir jų turinio vertinimas:

Labai įtraukiantis ir naudingas sesijų turinys: advokacijos, projektų rašymo, naujų narių
įsitraukimo ir net globalios medicinos sritys. Be to, dažnu atveju taikomi energizuojantys
žaidimai – just dance (šokiai pagal youtube filmukus arba fruit salad (greitas savo sėdimos
vietos pakeitimas). Užduočių įvairumas irgi prikaustantis, nuo penkių minučių greitų
diskusijų iki minutės bandymo įtikinti profesorių tavo projekto gerumu. 

Agenda bei laiko vadyba – sritys, kurios galėtų būti patobulintos, nes visos dienos
pakankamai fiziškai ir emociškai įtemptos, laiko poilsiui beveik nėra. Žinoma, norėtųsi ir
organizatorių didesnio noro įtraukti skirtingų šalių atstovus į bendras veiklas. 



Kitos EuRegMe'22 agendos dalys

Plenarinės sesijos - įsidėmėtinos sesijos, labiausiai įsiminė griežta tvarka bei įdomus
sesijos algoritmas. 
Theme event - pabėgėliai itin dažnai susiduria su didelėmis sveikatos problemomis
dėl sunkių aplinkybių, įskaitant karą, smurtą ir perkėlimą. Konkrečios sveikatos
problemos, su kuriomis gali susidurti pabėgėliai, gali skirtis priklausomai nuo jų kilmės
šalies, kelionės sąlygų ir gyvenimo sąlygų perkėlimo šalyje kokybės. 
Training Sessions - išmokau apie perdegimo sindromą.
Joint Sessions – labiausiai patikusi sesija, nes turėjau galimybę sužinoti apie naujus
mainų būdus – pavyzdžiui, jog galima mėnesiui važiuoti į mainus ir spresti jų endeminę
problemą. Mano nuomone, tai itin praplečia biomedicinos studentų akiratį. 
Activities’ Fair – vertinga patirtis sužinant apie unikalias ir inovatoriškas kitų šalių
įdėjas – labiausiai įsiminė Maltos chirurginio siuvimo mokymų filmukai.
Exchanges’ Fair - labai smagus ir prasmingas renginys, kurio metu su kolega Kasparu
pavyko ne tik parodyti Lietuvos mainų galimybes, bet ir susipažinti su kitų šalių
atstovais. 
Socialinė programa - labai džiugino tai, kad kiekvieną vakarą buvo vis atskira vieta
skirta socialinei programai. Ši dalis buvo tikrai smagus dienos užbaigimo būdas. 
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Prieš renginį išsikeltų tikslų bei planų įgyvendinimas

Atstovauti LiMSA paskirtoje veikloje ir pasidalinti įgyta patirtimi su kitais LiMSA nariais – iš
dalies įvykdytas, dar planuoju pasidalinti patirtimi su mainų komitetu bei LiMSA aktyvu.
Susirasti/susipažinti su kitų šalių atstovais ir užmegzti ryšius ir kontaktus, kurie irgi
praverstų ateities projektams – šis tikslas puikiai įgyvendintas, nes sudalyvavau exchanges
fair bei activities fair.

Planai po renginio

Planuoju pailsėti bei įgyvendinti išsikeltus tikslus bei įgyta patirimi pasidalinti su LiMSA
mainų komitetu bei plėsti advokacijos įdėją organizacijoje.
Tobulinti ir išplėsti motyvacinę sistemą pridedant prie jos naujų narių įtraukimą, remiantis
kitų šalių, dalyvausiančių EuRegMe pavyzdžiais ir patirtimi.
Išplėsti LiMSA, kaip organizacijos matomumą viešojoje erdvėje – kuriant naujus projektus,
kuriuos įgyveninti padėtų bendradarbiavimas su kitomis organizacijomis (taip pat vietiniu ir
tarptautiniu lygmeniu).



SCOPE/SCORE sesijos

5 pagrindiniai dalykai, kuriuos sužinojau per šias sesijas:

IFMSA struktūrą.
SCOPE komiteto atsakomybes, pareigas ir teises.
 Pabėgėlių sveikatos situaciją ir su ja susijusias jaunimo iniciatyvas.
 SCOPH ir SCORA visuomeninius projektus.
 Istorijos pasakojimo ypatumus ir technikas.

1.
2.
3.
4.
5.

Kasparas Ašoklis | Vilniaus skyriaus narys 

Mano vaidmuo ir įsitraukimas į užduotis:

Pagrinde dalyvavau SCOPE komiteto sesijose ir keliuose jungtinėse sesijose su SCOPH ir
SCORA. Dalyvavau kaip reguliarus narys iš savo NMO ir dalinausi CP pozicijos patirtimi.
Buvau įsitraukęs į įvairius workshop‘us. Mokiausi kaip išplėsti savo LC/NMO programą, kaip
padaryti mainų galimybes labiau atpažįstamas mano fakulteto studentams. Sužinojau kaip
apmokyti CP ir būsimus vietinių ir nacionalinių komandų narius. Mokiausi apie pagrindinius
darbus, kuriuos reikia atlikti kiekviename lygmenyje, ir pagrindus kaip sukurti AWP,
apimančią visus narius, ir paskirstyti jiems darbus. 

Labiausiai džiaugiausi nacionalinių renginių ir socialinės programos organizavimo patirties
dalinimusi su kitų NMO studentais. Supratau kaip socialinę programą padaryti finansiškai
tvarią ir pritraukti lėšų jai. Kartu su SCOPH pagalbą nagrinėjau visuomenės sveikatos
mainų (PHEx) ir pasauliniai veiklos projektų (GAP) galimybes.

Idėjos ir veiklos, kurios ypač sudomino:

Mane sudomino motyvacinių savaitgalių idėja skirta labiau susibendrauti LEO ir NEO
atstovams. 

Taip pat patiko SCOPE ir SCOPH jungtinis projektas visuomenės sveikatos mainams (PHEx)
vystyti, tai būtų galima irgi išbandyti LiMSA‘oje.
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Bendras sesijų ir jų turinio vertinimas:

Man tai buvo pirmas tarptautinis renginys su LiMSA. Dėl to neturiu su kuo palyginti ir
mėgavausi kiekviena minute. Turinys buvo įdomus, buvo laikomasi dienos plano per daug
nevėluojama, na tik plenarinės sesijos užtrukdavo ilgiau nei planuota. Užduotys SCOPE
programoje buvo įdomios ir integruotos, kad kiekvienas dalyvis įsitrauktų. Temos aktualios
ir naudingos vėliau aptarti savo NMO.

Kitos EuRegMe'23 agendos dalys

Theme event - Šios sesijos tema buvo apie pabėgėlių sveikatą Dalyvavau apskritojo
stalo diskusijoje su medicinos profesoriais ir dėstytojais iš Sarajevo universiteto, kurie
pasidalino savo patirtimi ir nuomonėmis apie smurtą arba atsisakymą suteikti
prieglobstį prie daugelio ES sausumos išorės sienų, įskaitant Graikiją, Bulgariją, Kroatiją,
Vengriją ir Slovėniją. Dėstytojai dalinosi idėjomis kaip plėtoti šviečiamąją veiklą apie
pabėgėlių sveikatą ir žmogaus teises, dalinosi patarimais kaip pradėti savanoriauti
raudonajame kryžiuje ir dalyvauti gydytojų be sienų projektuose..
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Prieš renginį išsikeltų tikslų bei planų įgyvendinimas

Pavyko kiek įmanoma daugiau sudalyvauti organizuotose veiklose. Užmezgiau naujus
kontaktus iš skirtingų šalių SCOPE sesijų metu. Pristatyčiau mainų galimybes
užsieniečiams.

Planai po renginio

Po renginio planuoju dar aktyviau įsitraukti į NPT veiklą. Tikiuosi būti head CP bent vienam
vasaros mėnesiui. Planuoju pasiūlyti kelias idėjas, sustiprinančias mūsų socialinę
programą, kurių išmokau SCOPE sesijos metu.
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Training sessions - Dalyvavau mokymuose apie tai kaip papasakoti istoriją. Labai
įdomi patirtis. Mokymai buvo struktūrizuoti ir nuoseklūs. Studentai nurodė
pagrindinius punktus norint perteikti visuomenei idėją per viešą kalbėjimą. Turėjome
pavyzdinės vaizdo medžiagos, vėliau praktikavomės patys papasakodami savo
asmenines istorijas.

Joint Sessions - Dalyvavau SCOPH ir SCORA organizuotoje sesijoje apie psichinę
sveikatą postmodernistiniuose santykiuose. Vyko praktiniai situacijų sprendimai apie
konfliktus romantiniuose santykiuose. Turėjome apibūdinti su kokias sunkumais
susiduria partneriai, kokius patarimus rekomenduotume partneriams norint pagerinti
savo santykių kokybę. 

Exchanges’ Fair - Viena įdomiausių patirčių šiame renginyje. Kartu su kolega Ignu
reklamavome mainų galimybes užsieniečiams Lietuvoje. Sulaukėme daug
susidomėjimo. Stengėmės užmegzti kontaktą su tomis šalimis su kuriomis dar
neturime SPOPE, SCORE kontraktų. Vėliau susipažinome su kitų Europos šalių mainų
galimybėmis ir labai įdomiomis socialinėmis programomis.

Socialinė programa - NFDP vienas geriausių vakarų mano gyvenime. Tai buvo
gastronominė ir kultūrinė kelionė po Europą. Ragavome įvairiausių patiekalų ir gėrimų
ir susipažinome su tarptautinėmis linksminimosi tradicijomis: šokiais ir įvairiais ritualais



SCORA sesijos

Patricija Glovackaitė | Vilniaus skyriaus narė 

5 pagrindiniai dalykai, kuriuos sužinojau per šias sesijas:

Seksizmas gali būti įvairių formų;
White Saviorism fenomenas mainuose;
Trans žmonių sunkumai sveikatos srityje;
Homofobijos prevencija;
AIDS dienos veiklos;
LUM patarimai.

Mano vaidmuo ir įsitraukimas į užduotis:

Dalyvavau visose SCORA sesijose ir stengiausi būti kuo aktyvesnė, kiek galima. Taip pat
labai įdėmiai klausiausi kitų kolegų patarimų ir patirčių. Susibendravau su sesijų
koordinatorėmis ir gavau jų kontaktus. Labiausiai esu patenkinta, kad sesijos
bendraminčiai žinojo mano vardą ir kokią NMO atstovauju ir vertino mano opiniją, kaip
reikšmingą.

20

Bendras sesijų ir jų turinio vertinimas:

Kaip ir minėjau anksčiau apart kelių naujesnių temų visos kitos SCORA sesijos buvo
nuvalkiotos ir neinovatyvios. Kalbama buvo apie tą patį eilinį kartą ir naujos informacijos
buvo suteikiama labai minimaliai.

Idėjos ir veiklos, kurios ypač sudomino:

Labiausiai mane sudomino LUM veiklos patarimai ir AIDS dienos veiklų tobulinimo
pavyzdžiai. Taip pat White Saviorism mokymai prieš išvykimą tikrai manau, kad galėtų būti
PDT dalis čia LiMSA’oje.

Kitos EuRegMe'23 agendos dalys

Plenarinės sesijos - Labiausiai buvau sužavėta visų NMOs užsidegimu ir noru
tobulinti visus teiginius bei pasiūlymus. Buvimas plenarinėje sesijoje mane netgi
labiausiai motyvavo siekti daugiau IFMSA.
Theme event - Renginys buvo apie pabėgėlius, tema, kuri nėra man prie širdies, tuo
labiau, kad pats pristatymas buvo lėkštas. 



Prieš renginį išsikeltų tikslų bei planų įgyvendinimas

Savus tikslus įgyvendinau 100% ir dar daugiau, dėl to esu labai patenkinta ir tikiuosi, kad
galėsiu savo žiniomis pasidalinti ir su LiMSA.

Planai po renginio

Planuoju kandidatuoti į vieną iš galimų pozicijų LiMSA’oje. Taip pat noriu pravesti White
Saviorism mokymus ir suorganizuoti tarpuniversitetinę AIDS dieną, kaip siūlė kolegos iš
Maltos.
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Training sessions-  Dėl SCORA sesijų labai dviprasmiški jausmai… Kelios sesijos apie
seksizmą ir diskriminaciją buvo labai naudingos, tačiau kitos sesijos buvo banalios ir
nuvalkiotos, buvo kalbama apie tas pačias temas per tas pačias prizmes.
Joint Sessions - Dalyvavau sesijoje apie White Saviorism in Medical Exchanges ir tai
turbūt buvo mano didžiausią įspūdį palikusi sesija. Sužinojau labai daug naudingos
informacijos, kuria žadu pasidalinti ir savo NMO.
Activities fair - taip pat dar vienas labai inspiruojantis renginys, kurio metu gavau labai
daug idėjų, kurias galima bus įgyvendinti pas mus.
Socialinė programa - Socialinė programa tikrai buvo silpnoka ir stokojanti, delegatai
patys turėjo rūpintis savo connections radimu.



SCOME sesijos

5 pagrindiniai dalykai, kuriuos sužinojau per šias sesijas:

Medicinos edukacijos modelių (SPICES ir tradicinio mokymo) teigiamos ir neigiamos pusės,
skirtumai tarp Assessment and Evaluation, suinteresuotųjų šalių (stakeholders) diagrama
pagal susidomėjimą ir galią, tai, jog studentai yra svarbiausia suinteresuotoji šalis
universiteto bei studentų autonomijos lygmenys universitete gali būti skirstomi remiantis
(nuo geriausios iki blogiausios): studentai jaučiasi atsakingi > studentai gali valdyti > lygybės
(klausomasi studentų nuomonės) > studentams priskirtos tam tikros užduotys > studentai
konsultuojami > studentų tokenizmas > studentai universitete kaip dekoracija > studentų
manipuliacija. 

Viktorija Vičiulytė | LOME, Kaunas 2022/2023
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Mano vaidmuo ir įsitraukimas į užduotis:

Dalyvavau visose SCOME sesijose. Kartu su Austėja renginyje „Medical Education Systems
Fair“ pristatėme medicinos edukacijos sistemą Lietuvoje. Sesijų paskutinę dieną vykusiuose
mokymuose „AQA Advocacy Simulation“ teko įsijausti į studentų, siekiančių tam tikrų
pertvarkų medicinos edukacijoje, rolę ir kartu su komanda atstovauti studentų interesus
prieš kitus SCOME sesijų narius, kurie vaidino universiteto dekanus ir valdžią. 

Idėjos ir veiklos, kurios ypač sudomino:

Norint vykdyti advokaciją dėl geresnių medicinos studijų reikia pasiruošti: išsigryninti
medicinos studentų patiriamą problemą (pravartūs statistikos duomenys, tyrimai apie
studentų nuomonę tam tikrais klausimais), nustatyti tikslius kriterijus, kas turėtų būti
padaryta, kad problema būtų išspręsta, išsirinkti efektyviausius/finansiškai palankiausius
metodus, kurie galėtų būti naudojami problemoms spręsti, taip pat turi būti nuspręsta,
kiek laiko užtruks problemos sprendimas ir galiausiai įvertiti, kokią naudą pokytis
medicinos edukacijoje atneš studentams/dėstytojams/dekanui/valstybei. Pasiruošus:
atsakius į visus šiuos punktus ir pasiruošus atsakymus į visus įmanomus klausimus, kurie
gali kilti dekanui ar valdžios atstovams, ir LiMSA nariai turi galimybę daryt įtaką savo šalies
medicinos edukacijai.



Kitos EuRegMe'23 agendos dalys

Plenarinės sesijos – buvo įdomu pamatyti, kaip priimami sprendimai tarptautiniu
lygiu, kaip balsuojama, kas už ką atsakingas.

Theme Event – renginyje buvo kalbama pabėgėlių sveikatos ir jaunimo iniciatyvų
temomis. Diskusijose kalbinti kviestiniai gydytojai teigė, jog Europa nėra pasiruošusi, jei
reikėtų priimti dar didesnį skaičių pabėgėlių nei dabar: trūktų ir prieglobsčio vietų, ir
socialinių/sveikatos priežiūros paslaugų. Jauni žmonės yra skatinami savanoriauti
pabėgėlių stovyklose, atstovauti jų interesams, nes kaip ateities specialistai išugdys
gebėjimus bendrauti su įvairių rasių/tautybių žmonėmis, žinos jų problemas, galės
suteikti geriausią medicininę, dvasinę ir socialinę pagalbą. Taip pat buvo skatinama
nebijoti organizuoti įvairius projektus ir su savimi į juos įtraukti kuo daugiau jaunų
žmonių.

Training Sessions – dalyvavu mokymose „Motivation, Empowerment and Burnout“.
Mokymuose išmokau atskirti vidinius ir išorinius motyvacijos/demotyvacijos veiksnius,
prisiminiau Maslow poreikių piramidę ir sužinojau kaip apsisaugoti nuo perdegimo
sindromo išsivystymo, kaip su juo tvarkytis jau prasidėjus ir ką daryti, kuo užsiimti
perdegimo sindromui praėjus.

Joint Sessions – dalyvavau SCOME ir SCORP renginyje „Addressing refugees‘ Health
and Rights through EDI“. Nustebimo tai, jog 2022 metais buvo pateikta daugiausia
prašymų prieglobsčiui nuo 2015/16 metų kuomet įvyko Europos pabėgėlių krizė. Su
pabėgėliais daugelyje šalių nesiskaitoma, jie patiria smurtą, nelygybę, dažnos
tokenizmo apraiškos. Didžiausia kliūtis pagėgeliams integruotis į visuomenę – kabos
barjeras.
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Bendras sesijų ir jų turinio vertinimas:

Patiko tai, jog veiklos sesijose buvo įvairios: buvo ir komandinio, ir individualaus darbo, taip
pat veiklas vedė skirtingi lektoriai, todėl nebuvo monotonijos. Labiausiai sužavėjo regioninė
SCOME asistentė Europai, kuri nenustygo gera nuotaika, pozityvumu, nuoširdumu ir
atsidavimu savo pareigoms. Ko pasigedau tai, kad SCOME sesijose nebuvo progos
pasidalinti dalyviams apie savo šalyse organizuojamus renginius, mokymus, nebuvo
kalbama apie problemas, su kuriomis susiduria SCOME koordinatoriai.



Activities’ Fair - labiausiai įstrigo iniciatyva iš Prancūzijos NMO apie tai, jog įvertinę
vieną tyrimą, kuriame buvo nustatyta, jog 30% medicinos studentų yra patyrę
seksualinį priekabiavimą, o net prieš 15% studentų buvo panaudota seksualinė
prievarta. Remiantis šiais duomenimis NMO nesprendė padaryti gidą, kuriame
nukentėję studentai galės atrasti atsakymus, ką daryti toliau, kur kreiptis patyrus
traumą. Taip pat nustebimo studentų iš Afganistano projektas – surengti 2 labdaros
renginius per metus, kurių metu studentai prekiautų blynais ir už surinktus pinigus
šiaurės Afaganistane padėtų pastatyti sveikatos centrą ir mokyklą vaikams. Už
surinktus pinigus jiems jau pavyko prisidėti prie mokyklos pastatymo. Dar įsiminė tai,
kad Maltos ir Graikijos NMO organizuoja labai daug minkštųjų kompetencijų mokymų
(Maltoje organizacinė komanda surengia po vieną renginį per savaitę).
Exchanges’ Fair – padėjau paruošti LiMSA‘os delegacijos stalą.
Socialinė programa – NFDP – linksmiausia vieta susipažinti su kitų šalių NMO
atstovais, paragauti skirtingų šalių nacionalinių patiekalų ir gėrimų, taip pat pristatyti ir
savo šalies delikatesus bei smagiai praleisti vakarą šokio ritmu.
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SCORP sesijos

Austėja Sakalauskaitė | NOME asistentė 
2022/2023 
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Planai po renginio

Ilgalaikis tikslas - ketinu kitais mokslo metais suorganizuoti daugiau minkštųjų
kompetencijų mokymų, kurių tikrai trūksta mūsų organizacijos SCOME veiklos plane, bent
3 per visus mokslo metus. Patirties perdavimo geriausias būdas – diskusija su komandos
nariais neformaliame susitikime. Taigi, reikėtų organizuoti ir daugiau neformalių susitikimų,
nes išvykstančių į tarptautinius renginius LiMSA narių, kurie galėtų pasidalinti savo įgyta
patirtimi su kitais, yra tikrai nemažai.

Prieš renginį išsikeltų tikslų bei planų įgyvendinimas

Tikslas – pamatyti ir susipažinti, kaip vyksta tarptautiniai renginiai – įvykdytas. Tikslas –
sužinoti, kokie renginiai organizuojami kitose NMO SCOME komitetuose – iš dalies
įvykdytas. Daugiausia informacijos gavau Activities‘ Fair renginyje.

5 pagrindiniai dalykai, kuriuos sužinojau per šias sesijas:

Kuo skiriasi vertinimas (eng. assessment) nuo įvertinimo (eng. evaluation) ir kaip šias
sąvokas pritaikyti vertinant medicinos edukacijos sistemas ir projektus.
Medicinos edukacijos sistemos skirtingos visoje Europoje, bet kiekviena šalis vis tiek
siekia vieno tikslo - suteikti kokybišką priežiūrą pacientams.
Kaip vertinti suinteresuotas šalis (eng. stakeholders) ir pritaikyti organizacijos elgseną
įvertinus kiekvienos šalies turimą sprendimų galią ir suinteresuotumą (eng. stakeholder
analysis).
Europoje turime labai didelį pabėgėlių skaičių, kurie siekia prieglobsčio, tačiau tai
suteikus dažnai jie yra pamirštami, todėl svarbu valstybėms siūlyti strategijas, kaip
įtraukti ir integruoti juos į visuomenę, nepakenkus jų identitetui. 
Kaip iškomunikuoti medicinos edukacijos gerinimo idėjas ne tik universiteto fakulteto
atstovams, bet ir vyriausybei, kaip susidoroti su iškeltomis atstovų problemomis,
kokiomis strategijomis pasiremti.

1.

2.

3.

4.

5.



Mano vaidmuo ir įsitraukimas į užduotis:

Daugiau ar mažiau įsitraukiau į visas veiklas - mažiau į tas, kurių užduotys ne iki galo buvo
aiškios. Per SCOME sesijas su kita LiMSA Lietuva delegate pristatėme Lietuvos medicinos
edukacijos sistemą, dalyvavome kuriant strategijas medicinos edukacijos gerinimui šalyse,
mokėmės vertinti, bei įvertinti medicinos edukaciją, bei pritaikyti tobulėjančias
skaitmenines technologijas medicinos edukacijos srityje. Labiausiai džiaugiuosi dalyvavimu
SCOME medicinos edukacijos sistemų mugėje, kadangi turėjome galimybę plačiau
pristatyti, kaip viskas daroma Lietuvoje suinteresuotiems dalyviams.

Idėjos ir veiklos, kurios ypač sudomino:

Iš pačių sesijų konkrečių veiklų negalėčiau išskirti, tačiau per Activities Fair buvo pristatyta
keletas įdomių idėjų - pirmiausia skubiosios medicinos mokykla (SCOME komitetas;
pristatyta AMSB Bulgarijos delegatų), kurios metu dalyviai mokomi skubiosios medicinos
urologijos, akušerijos ir ginekologijos, kardiologijos ir neurologijos kontekstuose, bei
sutariama dėl savaitės ilgio praktikos/savanorystės skubiosios pagalbos skyriuje ligoninėje
ar greitojoje medicinos pagalboje. Taip pat, laiškai medicinos studentams - projektas
pristatytas ANEM-Portugalijos delegatų - kuomet pacientai, per studentų praktikas
ligoninėse, parašo anoniminį laišką kaip padėką studentui, kadangi dažnai medicinos
studentai tokiose situacijose padėkos negauna, o tai suteikia galimybę pamatyti prasmę
savo darbuose. Ir galiausiai, projektas “Beat the Burn” pristatytas MMSA Maltos delegatų,
kurio metu studentai vyksta į mokyklas, paplūdimius ir edukuoja praeivius apie SPF
naudojimą ir saulės žalą/naudą.

Bendras sesijų ir jų turinio vertinimas:

SCOME sesijose labai dažnai trūko laiko iki galo pabaigti nagrinėti temą, į ją plačiau įsigilinti.
Taip pat kai kurios pateiktos užduotys sesijų metų nebuvo iki galo aiškios - tai išreiškiau ir
sesijų metu perklausdama užduoties esmės.

Kitos EuRegMe'22 agendos dalys

Plenarinės sesijos -  plenarinės sesijos mane truputį gąsdino, kadangi nežinojau ko
tikėtis, nesu jose dalyvavusi, tačiau jomis pasidomėjusi prieš EuRegMe, bei
stengdamasi kuo daugiau išsiaiškinti/pasitikslinti sesijų metu, pradėjau viską suprasti.
Buvo smagu matyti šalių įsitraukimą ir pačiai įsitraukti į sprendimų priėmimą.
Plenarinės sesijos tikrai įkvepia įsitraukti į platesnį IFMSA pasaulį, nes supranti, kad ir tu
gali padaryti kažkokį svarbų, nors ir mažą pakitimą ir padėti mūsų medicinos sistemai
priartėti prie tobulumo.
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Joint Sessions - labai džiaugiuosi pasirinkus SCOMExSCORP jungtinę sesiją, kurioje
kalbėjome apie apie pabėgėlių sveikatos ir įtraukimo problemas - buvo smagu
pasidalinti Lietuvos patirtimi priimant ir integruojant Ukrainos pabėgėlius, bei išgirsti
kitų šalių idėjas ir darbus. Pateikta statistika rodė, kad visa Europos Sąjunga dar turi kur
tobulėti integruojant ir priimant pabėgėlius, ypač iš kultūriškai nepanašių šalių.

Activities’ Fair - apie Activities Fair aprašiau daugiau aukščiau, tačiau dauguma
pristatytų projektų buvo nesusiję su mane dominančiu komitetu SCOME, tačiau buvau
labai nustebinta šalių kūrybingumu ir kiek darbo įdedama savanoriškai užtikrinant
projektų kokybę.

Socialinė programa - labiausiai įsiminė atidarymo ceremonija, pamatėme daug
tradicinių Bosnijos ir Hercegovinos pasirodymų, tačiau taip pat tai buvo pirmasis
vakaras, kuomet galėjome pabendrauti su kitais delegatais ir jau pirmą dieną susirasti
naujų draugų.

Prieš renginį išsikeltų tikslų bei planų įgyvendinimas

Pagrindinis tikslas buvo daugiau įsilieti į SCOME komiteto veiklą ir sužinoti kaip dar galiu
prisidėti prie medicinos edukacijos gerinimo ne tik Lietuvoje, bet ir Europoje. Manau, kad
praktinių žinių pagrindą EuRegMe suteikė, tačiau dabar bus laikas veikti ir tai pritaikyti
realiai.

Planai po renginio

Manau paminėtas idėjas iš Activities Fair būtų naudinga įtraukti ir į LiMSA planus,
kolaboruoti su tomis šalimis ir išgirsti daugiau informacijos. Planuoju pasidalinti matytais
renginiais ir padėti juos organizuoti. Taip pat noriu daugiau įsitraukti į IFMSA tarptautinę
veiklą, sudalyvauti trenerių mokymuose, tad tai taip pat yra planuose. Taip pat iš SCOME
pusės kartu su nacionaline koordinatore, planuojame užregistruoti kelias mūsų veiklas
IFMSA duombazėje.
Jau prieš renginį advokavau kitiems LiMSA nariams apie dalyvavimą IFMSA renginiuose, bei
jų naudą, tačiau dabar dar labiau tikiu tuo po EuRegMe renginio. Labai tikiuosi, kad pavyks
paskatinti daugiau žmonių dalyvauti tokiuose renginiuose pasidalinant savo patirtimi.
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Antanas Simonas Garuolis (SCOPH sesijos)
Patricija Glovackaitė (SCORA sesijos)
Kasparas Ašoklis (SCOPE/SCORE sesijos)
Ignas Lapeikis (SCOPE/SCORE sesijos)
Austėja Sakalauskaitė (SCOME sesijos)
Viktorija Vičiulytė (SCOME sesijos)
Nida Abraitytė (Head of Delegation, Prezidentinės sesijos)


